
Protokół
ze spotkania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle

z mieszkańcami Osiedla Cisowa

W dniu 19.03.2018 r. o godzinie 17.00 w Domu Sportowca w Cisowej odbyło się
spotkanie Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z mieszkańcami osiedla Cisowa.
W spotkaniu brali udział następujący przedstawiciele Gminy Kędzierzyn-Koźle:
1. Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle – Sabina Nowosielska,
2. Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle – Wojciech Jagiełło,
3. Kierownik Wydziału Inwestycji, Remontów i Eksploatacji – Kamila Bieńkowska,
4. Komendant Straży Miejskiej – Aleksy Ptaszyński,
5. Radna Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle – Katarzyna Dysarz,
6. Radny Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle – Hubert Majnusz,
7. Inspektor Wydziału Administracyjno-Gospodarczego – Agnieszka Plucik.
Dodatkowo w spotkaniu wziął  udział przedstawiciel Komendy Powiatowej Policji
w Kędzierzynie-Koźlu starszy sierżant Jakub Lipiński.

W trakcie spotkania omówione zostały następujące zagadnienia:

I. Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle poinformowała zebranych mieszkańców o:

1. Rozpoczęciu konsultacji w sprawie Budżetu Obywatelskiego w 2018 roku. Kwota
przypadająca dla osiedla Cisowa wynosi 74 833,00 zł. Wnioski zawierające propozycje
zadań zgłaszane były do dnia 30.01.2018 r. Od 26.02.2018 r. zadania zostały poddane
konsultacji z mieszkańcami miasta. Prezydent Miasta zaprosiła wszystkich mieszkańców
osiedla do głosowań elektronicznych, które będą się odbywać do 31 marca 2018 r.,
głosowanie stacjonarne odbyło się w siedzibie Rady Cisowa w dniu 27.02.2018 r.
Na osiedlu Cisowa pozytywnie zaopiniowane zostało sześć zadań:
1) budowa chodnika ul. Fredry,
2) budowa boiska treningowego przy Stadionie Sportowym w Cisowej ( za boiskiem

w Cisowej, teren który należy do miasta),
3) postawienie luster drogowych, skrzyżowanie ul. Pieszej z ul. Fredry,
4) gazyfikacja osiedla Cisowa – studium wykonalności,
5) zamontowanie elementów spowalniających na ul. Nadrzecznej,
6) „Bieg po zdrowie” czyli modernizacja bieżni na stadionie Cisowa wraz z założeniem

oświetlenia – etap I.

2. Uruchomieniu strony internetowej z wynikami bieżących pomiarów stężenia pyłów
zawieszonych w powietrzu na terenie miasta. Gmina udziela dotacji mieszkańcom na
modernizację systemów ogrzewania na ekologiczne. Straż Miejska codziennie prowadzi
kontrole i sprawdza czym w piecach palą mieszkańcy miasta. Nakładane są mandaty.
W Cisowej będzie budowane duże osiedle domków jednorodzinnych i rozważa się
zastosowanie pompy ciepła.

3. Rozpoczęciu remontu hospicjum, które będzie usytuowane w budynku po byłym
Publicznym Przedszkolu przy ul. Szymanowskiego 33A w Kłodnicy.



4. Planie zakończenia w 2018 roku remontu al. Jana Pawła II. Wykonane zostaną jeszcze
ścieżki rowerowe wzdłuż ulicy. Starostwo Powiatowe w Kędzierzynie-Koźlu będzie
remontowało ul. Wojska Polskiego.

5. Rozpoczęciu w sierpniu 2018 roku remontu targowiska przy ul. Damrota, Gmina
pozyskała na tę inwestycję  prawie milion złotych dofinansowania.

6. Rozpoczęcie budowy kanalizacji wzdłuż ul. Przyjaźni.

7. Rozpoczęcie budowy w drugiej połowie tego roku, kanalizacji wzdłuż ul. Wyspiańskiego.

8. Remoncie kozielskiego rynku, podczas którego zostanie wymieniona płyta rynku na płyty
granitowe. Następnie nastąpi remont ulic przylegających do rynku.

9. Projekcie urządzenia terenów zielonych wokół pływalni. Zmniejszy się powierzchnia
zabrukowana kostką. Nasadzonych zostanie 107 nowych drzew o obwodach 12-14 i 14-16
cm i 5500 krzewów. Znajdą się tam również dwie fontanny. Projekt ma zostać
zakończony we wrześniu 2018 roku.

10. Rozpoczęciu budowy kompleksu basenów rekreacyjnych „Wodne oKKo”. W ramach tej
inwestycji przewidziano budowę basenów otwartych i krytej pływalni. Otwarcie basenów
otwartych zaplanowane jest na czerwiec 2018 roku, a krytej pływalni na sierpień. Na
końcu inwestycji wykonany zostanie parking, a następnie Miejski Ośrodek Sportu
i Rekreacji wykona chodniki.

II. Mieszkańcy osiedla zadawali pytania i zgłaszali następujące wnioski:

1. Zapytanie o stan nawierzchni na ul. Nadrzecznej przy leśniczówce, prośba o utwardzenie
nawierzchni.
Prezydent Miasta poinformowała, że inwestycja przebudowy ul. Nadrzecznej
i ul. Radosnej jest w tegorocznym budżecie. W chwili obecnej jest robiony projekt
techniczny.

2. Wniosek o podłączenie gazu w Cisowej.
Prezydent Miasta poinformowała, że Gmina może zorganizować spotkanie mieszkańców
z przedstawicielami firmy gazowniczej. Jeżeli będzie odpowiednia liczba chętnych, to być
może uda się zrealizować to zadanie. W Cisowej będzie budowane duże osiedle domków
jednorodzinnych i rozważa się zastosowanie pompy ciepła.

3. Zapytanie w sprawie komunikacji miejskiej o małą częstotliwość kursów autobusów
i braku możliwości dojechania na jednym bilecie do celu. Były prowadzone rozmowy
z dyspozytorem w sprawie zmiany rozkładu.
Prezydent Miasta poinformowała, że dowie się dlaczego nie był zmieniony rozkład jazdy
i udzieli odpowiedzi na piśmie  Przewodniczącemu Zarządu Osiedla.
Katarzyna Dysarz Radna Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle poinformowała, że napisze w tej
sprawie interpelację.

4. Wniosek o usunięcie słupków na ul. Ciasnej przy Ośrodku Zdrowia, w celu ułatwienia
dojazdu osobom starszym.



Prezydent Miasta poinformowała, że sprawdzi sprawę i udzieli odpowiedzi na piśmie
Przewodniczącemu Zarządu Osiedla. Jeśli będzie taka możliwość to słupki zostaną
usunięte.

5. Wniosek o wybudowanie chodnika na ul. Fredry w stronę Łąk Kozielskich.
Prezydent Miasta poinformowała, że zarządcą tej drogi jest Starostwo Powiatowe
w Kędzierzynie-Koźlu. W tegorocznym Budżecie Obywatelskim jest to zadanie, można
na nie głosować.

6. Zapytanie o ul. Zofii Nałkowskiej, czy musi być zamknięta w czasie remontu ul. Jana
Brzechwy.
Prezydent Miasta poinformowała, że zarządcą tej drogi jest Starostwo Powiatowe
w Kędzierzynie-Koźlu. Jeżeli Gmina uzyska w tej sprawie odpowiedź od Starosty, to
udzieli odpowiedzi pisemnej Przewodniczącemu Zarządu Osiedla.

7. Zapytanie o termin zakończenia remontu ul. Jana Brzechwy.
Prezydent Miasta poinformowała, że nie zna terminu zakończenia remontu. Budowa
kanalizacji na ul. Przyjaźni była uzależniona od zakończenia prac remontowych ul. Jana
Brzechwy, inwestor nie mógł dłużej czekać i prace rozpoczęto.
Katarzyna Dysarz Radna Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle poinformowała, że złożyła
pismo w Starostwie Powiatowym w Kędzierzynie-Koźlu z zapytaniem w jaki sposób
rozwiążą komunikację podczas remontu skrzyżowania ul. Brzechwy z ul. Fredry i czeka
na odpowiedź.

8. Zapytanie o problem z błąkającymi się po osiedlu bezpańskimi psami, w szczególności na
ul. Fredry od strony Łąk Kozielskich.
Prezydent Miasta poinformowała, że zajmie się tą sprawą i wyśle tam patrol Straży
Miejskiej, aby rozwiązać ten problem.

9. Dodatkowo mieszkańcy podczas spotkania zgłosili ogólne uwagi na temat:
1) braku drogi alternatywnej do Kędzierzyna,
2) braku policji kierującej ruchem na skrzyżowaniu ul. Nowowiejskiej z ul. Przyjaźni,
3) zmiany organizacji ruchu na skrzyżowaniu ul. Sławęcickiej z ul. Szpaków,
4) sposobu umieszczania studzienek kanalizacyjnych w jezdni.

III. W końcowej części spotkania głos zabrał dzielnicowy Komendy Powiatowej Policji
w Kędzierzynie-Koźlu, który opowiedział mieszkańcom o:

1) nowej aplikacji „Krajowe mapy zagrożeń bezpieczeństwa” za której pośrednictwem
można      anonimowo zgłaszać wszystkie zagrożenia,

2) aplikacji na komórkę „Moja komenda” służącej do wyszukiwania dzielnicowego,
3) nasilającej się liczbie kradzieży na osiedlu Sławęcice oraz o oszustwach „na

wnuczka” na osobach starszych.

IV. Komendant Straży Miejskiej w Kędzierzynie Koźlu, który zabrał głos na zakończenie
spotkania omówił na czym polega kontrola palenisk przydomowych oraz zachęcił
zebranych do zgłaszania wszystkich niepokojących spraw telefonicznie lub osobiście
w siedzibie Straży Miejskiej.

W związku z brakiem dalszych pytań ze strony mieszkańców spotkanie zakończono.


